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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Българската търговско-промишлена палата проведе среща по проект RIDE, който има за цел подобряване
възможностите на жените мигранти и бежанки да се влеят в пазара на труда чрез дигитални умения и по този
начин да се оптимизира тяхното включване в приемащото общество. Това съобщиха от Палатата на интернет
страницата си. Специално внимание бе отделено на жените, идващи от Украйна, поради военните де... 

Турският генерален консул Корхан Кюнергю и търговското аташе Армаган Ак посетиха областния град (в Пазарджик
се срещна с представители на местната власт, облантния управител Иван Васев и Българската търговско-
промишлена палата), както и няколко общини – Велинрад, Брацигово, Пещера, където се срещна с кметовете д-р
Костадин Коев, Надежда Казакова и Йордан Младенов. Това е част от опознавателната му... 

Банско става столица на Балканите за церемонията в петък Пазителите на традициите и занаятите ще бъдат
отличени от годишната церемония на Балканските Бизнес Оскари 2022, издава журито на осмото издание на
престижните награди . Мащабният форум Balkan Business Awards 2022 , организиран от агенция за публични
комуникации ВИП Комюникейшън, ще се състои на 25.03.2022 г. в 5-звездния СПА хотел Регнум в ... 

17.03.22.01 BC ПОРТУГАЛИЯ Фирма от Португалия, производител на облекла, търси контакти с български
шивашки предприятия. Фирмата е производител на дрехи за частни марки и търси български производители с
опит, които биха могли да изпълняват техни поръчки. Има е-mail, URL. 17.03.22.02 BC РУМЪНИЯ Компания от
Румъния, производител на широк асортимент от стоки, търси контакти с български търговци. Фирма... 

Заглавие: Българската търговско-промишлена палата организира среща за представяне на възможностите за
достъп на жени мигранти до пазара на труда
Дата: 24.03.2022 15:26
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Турският консул посети няколко общини, чакаме инвестиции
Дата: 24.03.2022 14:58
Медия: Знаме Пазаджик

Заглавие: Пазителите на традициите в занаятите ще бъдат отличени от Balkan Business Awards 2022
Дата: 24.03.2022 13:12
Медия: Novini.site

Заглавие: Оферти за бизнес партньорство
Дата: 24.03.2022 11:39
Медия: Грамофона

Заглавие: Търговско-промишлена палата - Стара Загора активно помага на бежанци от войната в Украйна
Дата: 23.03.2022 23:55

https://www.bta.bg/bg/news/economy/240945-balgarskata-targovsko-promishlena-palata-organizira-sreshta-za-predstavyane-na-v
https://zname.info/news/16481266841246/turskiyat-konsul-poseti-nyakolko-obshtini-chakame-investitsii
https://novini.site/balkan-business-awards-2022-7/
https://www.gramofona.com/business-jug/oferti-za-biznes-partnorstvo-1648114866
https://www.chambersz.com/targovsko-promishlena-palata-stara-zagora-aktivno-pomaga-na-bejanci-ot-voinata-v-ukraina-47407


Търговско-промишлена палата - Стара Загора се включи активно в процеса на приемане, настаняване и
обгрижване на бежанци от войната в Украйна. В момента вече работи системата за издаване на статут за
временна закрила на тези бежанци. В РДВР - Стара Загора работят два пункта за издаване на такъв статут, а един
пункт работи в Казанлък. Веднага след получаване на статута, лицата получават право на раб... 

В зала "Съвременност" на Културно-информационен център "Безистен" – Ямбол се състоя информационна среща
на тема "Как успешно да развиваме търговска дейност на румънския пазар", организирана от Двустранната
търговска камара България – Румъния и Ямболската търговско-промишлена палата с подкрепата на Община
Ямбол и Посолството на Румъния в Република България. Проявата е част от поредицата от осем сре... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Българският бизнес поиска "Булгаргаз" да предприеме стъпки за подновяване на дългосрочния договор с
"Газпром" за доставка на газ. Това става ясно от изпратена до медиите позиция на Асоциацията на организациите
на българските работодатели (АОБР), в която влизат АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ. В края на настоящата година
изтича договорът с "Газпром" за доставка на руски природен газ. "Притеснителни са изявл... 

Снимка: iStock Политиците на Федералния резерв сигнализираха, че са готови да предприемат по-агресивни
действия, за да намалят неприемливо високата инфлация, включително възможно повишаване на лихвения
процент с половин процентен процент на следващото заседание на политиката през май, пише "Ройтерс". "В
момента има всичко на масата. Ако трябва да направим 50 (основни точки), 50 е това, което ще на... 

Въпреки че рискът от стагфлация е реален, икономическото забавяне може да не е толкова лошо, смята
заместник-гуверньорът на централната банка Марек Мор Чехия вероятно ще трябва да повиши лихвите до "много
над 5%", за да забави инфлацията, въпреки че войната в Украйна води до рискове за икономическия растеж в
Европа. Това заяви заместник-гуверньорът на централната банка на Чехия Марек Мора, цитиран... 

Американският щат Калифорния има най-развити търговски взаимоотношения с България, както по отношение на
вноса на стоки, така и при износа. Това става ясно от доклада "Трансатлантическата икономика 2022 г.",
представен вчера в Брюксел от Американската търговска камара към ЕС (AmChamEU) и Търговската камара на
САЩ. Според доклада, който разглежда данните за България за 2020 година, българският изно... 

Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Информационна среща за осъществяване на търговска дейност в Румъния се проведе в ямболския
Безистен
Дата: 24.03.2022 15:56
Медия: Радио и ТВ 999

Заглавие: Те и хората искат минимална заплата от 1500 лева, но…: Бизнесът кресна за нов договор с "Газпром"
Дата: 24.03.2022 12:44
Медия: Zonaburgas.bg

Заглавие: Ще предприеме ли Фед по-агресивни действия срещу високата инфлация?
Дата: 24.03.2022 13:40
Медия: Инфосток

Заглавие: Чехия вероятно ще трябва да повиши лихвите до много над 5% заради инфлацията
Дата: 23.03.2022 13:52
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Кой американски щат внася най-много стоки от България?
Дата: 24.03.2022 15:38
Медия: Actualno.com

Заглавие: България с износ на стоки за над 848 милиона долара и услуги за 396 милиона долара за САЩ за

https://radio999bg.com/yambol/informatsionna-sreshta-za-osyshtestvyavane-tyrgovska-deynost
https://www.zonaburgas.bg/te-i-horata-iskat-minimalna-zaplata-ot-1500-leva-no-biznesat-kresna-za-nov-dogovor-s-gazprom/
https://www.infostock.bg/infostock/control/world/news/107904-shte-predprieme-li-fed-poagresivni-dejstviya-sreshtu-visokata-inflatsiya
https://www.investor.bg/novini/130/a/chehiia-veroiatno-shte-triabva-da-povishi-lihvite-do-mnogo-nad-5-zaradi-inflaciiata-348656/
https://www.actualno.com/economy/koj-amerikanski-shtat-vnasja-naj-mnogo-stoki-ot-bylgarija-news_1729481.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/240941-balgariya-s-iznos-na-stoki-za-nad-848-miliona-dolara-i-uslugi-za-396-miliona-dol


Американската търговска камара към ЕС (AmChamEU) и Търговската камара на САЩ представиха вчера новия
доклад "Трансатлантическата икономика 2022 г.". Той показва, че трансатлантическите търговия и инвестиции са
достигнали до рекордни нива през 2021 г. , съобщиха Американската търговска камара в България. Тези резултати
идват като противовес на трудната политическа и икономическа обстановка, която в... 

След здравната криза, туристическият бранш трябва да се справи и с последиците на военния конфликт
Записванията за летните почивки у нас на практика са спрели, посочват туроператори. "Буквално са спрели
записванията ни за летния сезон. Валят и анулации. Всяка една положителна новина би привлякла интереса на
международните туристи, нашето Черноморие е зависимо от тях. А в Германия единствената инф... 

Първата бизнес дискусия ще се проведе на 28 март в СофияИ през 2022г. водещият сайт за обяви на недвижими
имоти Imoti.net ще проведе серия от експертни бизнес дискусии в седем големи града от страната, които ще
разкрият актуалното състояние на пазара на недвижими имоти и тенденциите за развитието на сектора както на
регионално, така и на национално ниво. Темата на работните срещи е "За по-добра ср... 

Два международни консорциума – от САЩ и Великобритания, планират да инвестират 1 милиард долара в
България. Средствата ще бъдат вложени в проекти за производство на чиста енергия, алтернативни доставки на
газ, сигурност на електроснабдяването и развитие на ядрената енергетика. Министерство на енергетиката и
инвеститорите подписаха меморандум за разбирателство. Сред стратегическите области на партн... 

Област В. Търново е сред регионите с най-много висшисти и има сериозен потенциал за развитие на IT сектора в
България. Това заяви кметът на старата столица Даниел Панов след работна среща с председателя на
Асоциацията за иновации, бизнес услуги и технологии (AIBEST) Илия Кръстев. В нея участваха и представителите
на 11 водещи компании в сферата на високите технологии и изнесените услуги, в които р... 

Меморандум за 1 млрд. долара инвестиция от фонд, свързан с приближен на руския президент Владимир Путин
подписа енергийният министър Александър Николов. Това се случва насред разгара на войната в Украйна и точно
месец след инвацията на Путин в страната. В същото време новината беше разпространена не от друг, а от
пресцентъра на МС, става ясно от материал на bird.bg. Меморандумът е с фонда "Джемкор... 

2020 г., сочи докладът "Трансатлантическата икономика"
Дата: 24.03.2022 15:01
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Криза и в туризма: Спрели са резервациите за летни почивки
Дата: 24.03.2022 12:40
Медия: Зарата

Заглавие: Imoti.net организира серия от експертни срещи с представители на имотния сектор в седем града от
страната
Дата: 23.03.2022 17:00
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Международни консорциуми планират да инвестират 1 млрд. долара в България
Дата: 24.03.2022 16:13
Медия: Строителство имоти

Заглавие: В. Търново с най-много висшисти и с потенциал за развитие на IT сектора
Дата: 24.03.2022 16:12
Медия: Янтра днес

Заглавие: Bird.bg: Правителството се похвали с $ 1 млрд. инвестиция от фонд на олигарх, приближен наПутин
Дата: 24.03.2022 16:04
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Европейската комисия одобри възобновяването на държавната помощ за 35 € на седалка
Дата: 24.03.2022 15:46

https://zarata.info/%D0%BA%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%B0-%D0%B8-%D0%B2-%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%BC%D0%B0-%D1%81%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D0%B7%D0%B5%D1%80%D0%B2%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8/
https://www.bloombergtv.bg/a/2-novini/104701-imotinet-organizira-seriya-ot-ekspertni-sreshti-s-predstaviteli-na-imotniya-sektor-v-sedem-grada-ot-stranata
http://stroitelstvoimoti.com/%D0%BC%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D1%83%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%BD%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%81%D0%BE%D1%80%D1%86%D0%B8%D1%83%D0%BC%D0%B8-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%82-%D0%B4/
https://www.dnesbg.com/pari-i-vlast/v-tarnovo-s-nay-mnogo-visshisti-i-s-potentsial-za-razvitie-na-it-sektora.html
https://www.flashnews.bg/bird-bg-pravitelstvoto-se-pohvali-s-1-mlrd-investitsiya-ot-fond-na-oligarh-priblizhen-naputin/
https://www.duma.bg/evropeyskata-komisiya-odobri-vazobnovyavaneto-na-darzhavnata-pomosht-za-35-%E2%82%AC-na-sedalka-n255578


Европейската комисия одобри възобновяването на държавната помощ за туроператори, които използват
въздушни превозвачи с валиден оперативен лиценз за изпълнение на чартърни полети до Република България с
цел туризъм. Възобновяването на мярката за държавна субсидия от 35 € на седалка по реда на чл. 26 от Закона
за мерките и действията по време на извънредното положение SA.102193 (2022/N) – Bulgaria C... 

Спрените доставки на стомана и продукти от нея заради войната в Украйна ще бъдат компенсирани с увеличаване
на квотата за внос в ЕС от Турция. Това обсъдиха вицепремиерът и министър на икономиката Корнелия Нинова и
турският министър на търговията Мехмет Муш в София, съобщиха от МИ. Двамата министри обговориха
възможностите на турската страна да изпълни увеличената квота, както и вноса на тези прод... 

30-40 хиляди специалисти могат да влязат в индустрията за следващата година и половина Велико Търново има
отличен потенциал да даде старта на ново разширение на IT сектора в България и да се превърне в ключова
локация на дигитални номади за цяла Югоизточна Европа. По време на ковид много хора се завърнаха от
чужбина, а други напускат големите градове и вече има цели села в Еленския Балкан и югоизт... 

Все пак ще имаме руснаци – такива, които имат инвестиции в България, които имат имоти ще дойдат у нас през
други дестинации. Не директно от Русия. Чрез Турция, Дубай и Белград, които не са прекратили полетите. Това
каза пред Kmeta.bg председателят на Института за анализи в туризма Румен Драганов по повод очаквания летен
туристически сезон в страната и дали ситуацията Русия – Украйна ще окаже влиян... 

Общинските съветници приеха промени в Наредба №6 относно условията и реда за установяване на жилищни
нужди, настаняване под наем и продажба на жилища - общинска собственост. Това съобщиха от пресцентъра на
Общинския съвет. Намерението за продажба на общински жилища беше прието на заседанието през м.
септември. Припомняме хронологията на събитията тук и тук. Тъй като процедурата е нова и се прилага... 

Вицепремиерът и министър на икономиката Корнелия Нинова се срещна с турския министър на търговията
Мехмет Муш в София. По време на срещата стана ясно, че спрените доставки на стомана и продукти от нея заради
войната в Украйна ще бъдат компенсирани с увеличаване на квотата за внос в ЕС от Турция. Бяха обсъдени
възможностите на турската страна да изпълни увеличената квота, както и вноса на тези прод... 

Медия: Дума

Заглавие: Внос на стомана от Турция обсъдиха Корнелия Нинова и Мехмет Муш
Дата: 24.03.2022 15:33
Медия: News.bg

Заглавие: Велико Търново става ключова IT локация за цяла Югоизточна Европа
Дата: 24.03.2022 15:33
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Румен Драганов: Руснаците ще идват у нас на море през Турция и Сърбия
Дата: 24.03.2022 15:32
Медия: Виа Понтика

Заглавие: При равни точки общинските жилища ще се продават с жребий
Дата: 24.03.2022 15:32
Медия: Arena media

Заглавие: Турция ще компенсира спрените доставки на стомана заради войната в Украйна
Дата: 24.03.2022 15:25
Медия: Радио Варна

Заглавие: Завод до Павел баня разширява производството си с 60 млн. лв. инвестиция
Дата: 24.03.2022 15:17
Медия: 3е-news

https://news.bg/politics/vnos-na-stomana-ot-turtsiya-obsadiha-korneliya-ninova-i-mehmet-mush.html
https://www.dotbg.bg/article/11202798
https://www.viapontika.com/index.php?page=article&article=65530
http://www.arenamedia.net/news.php?newsandpromotion_id=48012
https://bnr.bg/varna/post/101621222
https://3e-news.net/bg/a/view/31837/zavod-do-pavel-banja-razshirjava-proizvodstvoto-si-s-60-mln-lv-investicija


Нови 60 млн. лева ще инвестира през тази година в завода си в с. Горно Сахране, община Павел баня, компания
производител на ПДЧ (Плочи от дървесни частици) и ЛПДЧ (Ламинирани плочи от дървесни частици) основно за
мебелното производство. Това стана ясно по време на среща на министъра на иновациите и растежа Даниел
Лорер с Хюсеин Гюлер Директор "Бизнес развитие и иновации" в турския холдинг "Кастамо... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Рекордната инфлация поддържа мотивацията на американците за работа на високи равнища Броят на молбите
за помощи при безработица в САЩ се е свил до 53-годишно дъно, докато търсенето на служители в страната далеч
надминава предлагането, а рекордната инфлация поддържа финансовата мотивация за работа на високи
равнища, пише Bloomberg. Първоначалните молби за помощи са намалели с 28 хил. до 187 хил. б... 

Адриан Николов, НОИ Рязкото влошаване на макроикономическата обстановка през 2020 г., както и
неравномерното отражение на пандемията и ограничителните мерки върху различните стопански дейности водят
до влошаване на състоянието на пазара на труда в повечето региони. Тази седмица на "265 истории за
икономика" представяме данните за разпределението и динамиката на наетите в общини в годината на иконо... 

И през 2022г. водещият сайт за обяви на недвижими имоти Imoti.net ще проведе серия от експертни бизнес
дискусии в седем големи града от страната, които ще разкрият актуалното състояние на пазара на недвижими
имоти и тенденциите за развитието на сектора както на регионално, така и на национално ниво. Темата на
работните срещи е "За по-добра среда на живот", като по време на тях своята експертиза ще... 

Държавите могат да подадат заявление за възстановяване на средствата, които са изразходвали за
подпомагането им Европейският парламент даде днес зелена светлина за пренасочване на средства от ЕС за
регионално развитие и убежище към страните от съюза, които приютяват хора, бягащи от руското нашествие в
Украйна, съобщи пресслужбата на институцията. Само две седмици след като Европейската комисия пре... 

Близо 40 хиляди души могат да влязат в IT-индустрията у нас, каза в пресклуба на БТА във Велико Търново Илия
Кръстев, председател на Асоциацията за иновации, бизнес услуги и технологии (AIBEST). След среща с 11
компании, членуващи в организацията, кметът Даниел Панов посочи пред журналистите, че Велико Търново има
отличен потенциал да даде начало на ново разширение на IT-сектора в България. По дум... 

Заглавие: Броят на молбите за безработица в САЩ стигна най-ниското си ниво от 1969 г.
Дата: 24.03.2022 15:28
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: 2020: В 218 общини пазарът на труда се свива
Дата: 24.03.2022 07:15
Медия: Economynews

Заглавие: Imoti.net организира серия от експертни срещи с представители на имотния сектор в седем града от
страната
Дата: 24.03.2022 14:43
Медия: Вестник Строител

Заглавие: ЕС даде зелена сетина за помощи на страните, които приютяват бежанци
Дата: 24.03.2022 16:14
Медия: iNews

Заглавие: Още близо 40 хиляди души очаква IT-индустрията в България
Дата: 24.03.2022 15:25
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Митрофанова: Без руски газ ще има енергийна катастрофа и днешната ценова криза ще е като празник
Дата: 24.03.2022 16:22
Медия: Poligraff.NET

https://www.investor.bg/novini/130/a/broiat-na-molbite-za-bezrabotica-v-sasht-stigna-nai-niskoto-si-nivo-ot-1969-g-348787/
http://www.economynews.bg/2020-%D0%B2-218-%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D1%81%D0%B2%D0%B8%D0%B2%D0%B0-news103275.html
https://vestnikstroitel.bg/news/273422_imoti-net-%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B7%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D1%81%D0%B5%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BE%D1%82-%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%80%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D0%B8
https://inews.bg/%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B2-%D0%95%D0%A1/%D0%95%D0%A1-%D0%B4%D0%B0%D0%B4%D0%B5-%D0%B7%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BC%D0%BE%D1%89%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BA%D0%BE%D0%B8%D1%82%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%8E%D1%82%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B1%D0%B5%D0%B6%D0%B0%D0%BD%D1%86%D0%B8_l.a_c.368_i.692871.html
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/240976-oshte-blizo-40-hilyadi-dushi-ochakva-it-industriyata-v-balgariya
https://poligraff.net/news/mitrofanova-bez-ruski-gaz-shhe-ima-energiina-katastrofa-i-dnesnata-cenova-kriza-shhe-e-kato-praznik/72870


"С любопитство наблюдаваме зачестилите призиви на българските първи лица напълно да се откажат от руските
енергоносители, както и странни обвинения спрямо нас в отприщване на "газова война". Макар че не разбираме в
какво се изразява тя, след като Русия доставяше и продължава да доставя енергийни ресурси според договорите,
в пълен обем." Това заяви руският посланик у нас Елеонора Митрофанова в седм... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Руската инвазия принуждава Европейския съюз да прекъсне много икономически връзки с Русия, а Съединените
щати, ръководени от президента Байдън се представят като очевиден партньор в бъдеще. Например, за да
намалят зависимостта на европейската икономика от руската енергия, САЩ доставят рекордни количества
втечнен природен газ за Европа. "Трансатлантическото единство е от съществено значение в този ... 

Записванията за летните почивки у нас на практика са спрели. След здравната криза туристическият бранш влиза
в нова такава, посочват туроператори. "Буквално са спрели записванията ни за летния сезон. Валят и анулации.
Всяка една положителна новина би привлякла интереса на международните туристи, нашето Черноморие е
зависимо от тях. А в Германия единствената информация е за мините в Черно море", а... 

Записванията за летните почивки у нас на практика са спрели. След здравната криза туристическият бранш влиза
в нова такава, посочват туроператори. "Буквално са спрели записванията ни за летния сезон. Валят и анулации.
Всяка една положителна новина би привлякла интереса на международните туристи, нашето Черноморие е
зависимо от тях. А в Германия единствената информация е за мините в Черно море", а... 

"Удовлетворен съм, че усилията ни да докажем липсата на каквато и да е съпричастност на ДПС и в частност моя
към схемите за предоставяне на инвестиционно гражданство най-накрая ще завърши с успех" Проверката на
"златните паспорти" ще развенчае лъжите на олигархичния кръг "Капитал" за мое "участие" в подобни схеми и ще
освети истинските участници в злоупотребите, заяви в позиция Делян Пеевски. Днес... 

Европейската прокуратура сама е открила и разпитала Васил Божков. Той е отговарял писмено и на българската
полиция. Това заяви бизнесменът чрез видеоконференция от Дубай, която беше организирана по случай арестите
на Бойко Борисов, Владислав Горанов и Севделина Арнаудова. https://dnes.dir.bg/gallery/na-zhivo-v-dir-bg-brifing-na-
vasil-bozhkov Божков посочи, че не се укрива в Дубай, не се страхува, ... 

Заглавие: Въпреки сближаването ЕС и САЩ са далеч от голямо търговско споразумениеРАЗГРАНИЧАВАНЕ: All
opinions in this column reflect the views of the author(s), not of EURACTIV Media network.
Дата: 24.03.2022 16:04
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: Експерти алармират: Спряха записванията за летните почивки, валят анулации!
Дата: 24.03.2022 12:02
Медия: Блиц

Заглавие: Спряха записванията за летния сезон, валят анулации – войната тормози хората
Дата: 24.03.2022 08:08
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Пеевски: Проверката на "златните паспорти" ще развенчае лъжите на олигархичния кръг "Капитал"
Дата: 24.03.2022 16:02
Медия: Big5.bg

Заглавие: Божков: Европрокуратурата ме намери сама и ме разпита, отговорих писмено и на полицията
Дата: 24.03.2022 15:41
Медия: Под лупа

Заглавие: От ПИК! Коалицията се тресе от скандал заради БСП и министъра на туризма
Дата: 24.03.2022 15:39
Медия: ВАРНА новини

https://euractiv.bg/section/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/opinion/%D0%B2%D1%8A%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BA%D0%B8-%D1%81%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%B5%D1%81-%D0%B8-%D1%81%D0%B0%D1%89-%D1%81%D0%B0-%D0%B4%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D1%87/
https://blitz.bg/ikonomika/eksperti-alarmirat-spryakha-zapisvaniyata-za-letnite-pochivki-valyat-anulatsii_news876059.html
https://www.bgonair.bg/a/36-sutreshen-blok/259917-spryaha-zapisvaniyata-za-letniya-sezon-valyat-anulatsii-voynata-tormozi-horata
https://www.big5.bg/2022/03/24/%D0%BF%D0%B5%D0%B5%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%B0%D1%81%D0%BF%D0%BE/
http://burgas-podlupa.com/%D0%B1%D0%BE%D0%B6%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BA%D1%83%D1%80%D0%B0%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BC%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8-%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%B0-%D0%B8-%D0%BC%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BF%D0%B8%D1%82%D0%B0-%D0%BE%D1%82%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%85-%D0%BF%D0%B8%D1%81%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%BE-%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0
https://varnanovini.bg/2022/03/24/ot-pik-koaliciqta-se-trese-ot-skandal-bsp/


Нов трус има в коалицията заради новия устройствен правилник на Министерството на туризма, който е предложен
от министър Христо Проданов (БСП). Срещу него остро реагира външно министерство, което се оглавява от
Теодора Генчовска от ИТН. Министерството на външните работи (МВнР) е против създаването на дирекция
"Международна дейност и визови режими" в Министерството на туризма, което си пусна за общ... 

Бизнесменът Георги Самуилов, собственик на компанията "Инса груп", скочи срещу кабинета и обвини министрите
в намесването й, а наред с това се оплака и от политическа репресия. В "кърваво" писмо до медиите от "Инса ойл",
заради чийто сигнал по информация от последните часове, се води досъдебно производство срещу вицепремиера
и финансов министър Асен Василев, фирмата пише, че е подложена тъкмо зара... 

Спрените доставки на стомана и продукти от нея заради войната в Украйна ще бъдат компенсирани с увеличаване
на квотата за внос в ЕС от Турция. Това обсъдиха вицепремиерът и министър на икономиката Корнелия Нинова и
турският министър на търговията Мехмет Муш в София, съобщиха от МИ. Двамата министри обговориха
възможностите на турската страна да изпълни увеличената квота, както и вноса на тези прод... 

Оценявам реакцията на Митрофанова като недипломатична, остра и груба. Ще извикаме нашия посланик от Русия
за консултации. Всички дипломати знаят какво означава това. Би следвало Русия също да извика своя посланик у
нас. Това каза премиерът Кирил Петков преди срещата на евролидерите в Европейския съвет. Европейските
лидери се събират на среща в Европейския съвет. Те ще обсъдят руската военна агреси... 

По негови думи имаме недостиг и трябва да придобиваме въоръжениеНикога Алиансът не е бил по-единен.
Очертаха се важни посоки за новата стратегическа концепция на НАТО. Масово страните на днешната среща
заявиха нуждата от повишаване на разходите за отбрана. Това означава нови способности, по-голяма оперативна
съвместимост, заяви президентът Румен Радев пред български медии в Брюксел. По негови думи... 

По-рано днес и премиерът Кирил Петков оцени реакцията на Митрофанова като недипломатична, остра и груба.
Думите й станаха повод и посланикът ни в Москва да бъде призован в София на консултации. Правилата на
дипломацията предполагат и реципрочното действие – връщане на Митрофанова в Русия. Според Радев
решението на правителството по отношение на посланик Атанас Кръстин е "логичен ход в настоящата с... 

Продължава специалната операция на Въоръжените сили на Руската Федерация по демилитаризацията и
денацификацията на престъпния киевски режим, в продължение на 8 години целенасочено унищожавал жителите

Заглавие: Бизнесменът Георги Самуилов изрева от политическа репресия
Дата: 24.03.2022 15:36
Медия: Пирин press

Заглавие: Внос на стомана от Турция обсъдиха Корнелия Нинова и Мехмет Муш
Дата: 24.03.2022 15:33
Медия: News.bg

Заглавие: Кирил Петков: Викаме българския посланик в Русия за консултации /ВИДЕО/
Дата: 24.03.2022 16:36
Медия: Подбалкански новинар

Заглавие: Радев: Очертаха се важни посоки за новата стратегическа концепция на НАТО
Дата: 24.03.2022 16:35
Медия: Дарик

Заглавие: И Радев нахока Митрофанова: Никой посланик няма право да говори от името на българския народ
Дата: 24.03.2022 16:34
Медия: Frog news

Заглавие: Митрофанова с предупреждение към европейците
Дата: 24.03.2022 16:12
Медия: Топ новини

https://pirinpress.com/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D0%B3%D0%B5%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B8-%D1%81%D0%B0%D0%BC%D1%83%D0%B8%D0%BB%D0%BE%D0%B2-%D0%B8%D0%B7%D1%80%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D0%BE/
https://news.bg/politics/vnos-na-stomana-ot-turtsiya-obsadiha-korneliya-ninova-i-mehmet-mush.html
https://www.pbnovini.com/balgariya/2022/kiril-petkov-vikame-balgarskiya-poslanik-v-rusiya-za-konsultatsii-video/
https://darik.bg/radev-ochertaha-se-vazni-posoki-za-novata-strategicheska-koncepcia-na-nato
https://www.frognews.bg/novini/radev-nahoka-mitrofanova-nikoi-poslanik-niama-pravo-govori-imeto-balgarskiia-narod.html
https://topnovini.bg/novini/882926-mitrofanova-s-preduprejdenie-kam-evropeytsite


на Донецката и Луганската Народни Републики. Това заяви посланикът на Русия Елеонора Митрофанова в
седмичния си брифинг, публикуван на страницата на посолството във Facebook. Тя поясни, че спецопераци... 
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